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Abstract (en)
[origin: JP2017040030A] PROBLEM TO BE SOLVED: To improve driving of a roller line while taking into consideration reduced twist.SOLUTION: A
spinning machine (1) has multiple draft devices arranged in parallel, which are used for drafting fiber bundles. Inlet roller lines (7, 7') have shafts (22,
22') that are consistent between a first drive section (41) and a second drive section (42). Intermediate roller lines (8, 8') have a shaft section (23,
23', 24, 24', 25, 25') that is divided into at least three parts between the first drive section (41) and the second drive section (42). The shaft section
(24, 24') that is not connected to the first drive section (41) and the second drive section (42) is connected to another drive section (43).SELECTED
DRAWING: Figure 2

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Spinnmaschine (1), insbesondere Ringspinnmaschine, mit einer Vielzahl nebeneinander angeordneter Streckwerke (2)
zur Verstreckung eines Faserbandes. Erfindungsgemäß weist der Eingangswalzenstrang (7, 7') zwischen einer ersten und zweiten Antriebsstelle
(41, 42) eine durchgehende Welle (22, 22') auf und der Mittelwalzenstrang (8, 8') weist zwischen der ersten und zweiten Antriebsstelle (41, 42)
mindestens drei geteilte Wellenabschnitte (23, 23', 24, 24', 25, 25') auf, wobei ein Wellenabschnitt (24, 24'), der nicht mit der ersten und zweiten
Antriebsstelle (41, 42) verbunden ist, mit einer weiteren Antriebsstelle (43) verbunden ist.
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